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Dagordning

§ 1.
Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställdes.

§ 2.
Val av protokollsjusterare
Eva Söderbärj och Teresa Melin utsågs att justera dagens
protokoll.

§ 3.
Föregående protokoll
Protokollet godkännes. Rådet påminde om foldern Friheten att
bestämma med vem, var och hur en vill bo - som ska beställas till
rådet.



§ 4.
Dragningar

Dragning om Hyresavtal och upphandling för nya idrottshallar
inom Herbariet 2 - Lisa Lundgren

Bakgrunden idrottsnämnden fattade beslut om avsiktsförklaring
med Nystad, Stockholm idrott och Skolfastigheter AB.
Avsiktsförklaringen innefattade att idrottsförvaltningen och Nystad
skulle påbörja förhandling gällande ombyggnation av
Brännkyrkahallen samt ett ytterligare projekt som innebär tre
fullstora idrottshallar i området.
Hyres- och projektgenomförandeavtal med Nystad Stockholm idrott
& Skolfastigheter AB. Beslut i idrottsnämnden maj 2022 och
ärendet planeras gå upp till Kommunfullmäktige under hösten.

Hallen säljs och marken upplåts med tomträtt. Beslut i
exploateringsnämnden och fastighetsnämnden planeras i juni
2022.

Det hyresavtal som är förhandlat med Nystad löper på en tid om 20
år med preliminär tillträdesdag 1 september 2024. Fram till dess
kommer Brännkyrkahallen genomgå en totalrenovering och rustas
upp.

Hallens tekniska installationer är uttjänta och den behöver även
anpassas för att möta dagens lagkrav för tillgänglighet och
brandutrymning för att möjliggöra en framtida drift av hallen och
förbättra personalens arbetsmiljö.

Renoveringen innebär bland annat:
Effektivisering av verksamhetsytorna och ytorna anpassas
för att möta dagens behov och lagkrav
Läktaren rustas upp och anläggningen ses över och
anpassas så att alla verksamhetsytor kan nås på ett
tillgängligt sätt
Utökning av antalet omklädningsrum och anpassning till
dagens standard. Fullstora RWC byggs i samtliga
omklädningsrum
Flex-omklädningsrum byggs på plan 1 och 3. Här finns bl.a.
plats för sittbänk, kroklister, rwc-stol, stort handfat,
duscharmatur med handtag och andra hjälpmedel
Två nya hissar byggs (en vid bowlinglokalens entre och en
vid trapphuset mellan plan 2 och 3 i entrehallens norra
del.). De ger, tillsammans med ny trapphiss och nytt
lyftbord, full tillgänglighet till byggnadens samtliga delar
Ny utvändig ramp vid huvudentre som ersätter den
provisoriska

Dragning om Platsdirektiv - Sofie Larbom

Direktiv platser för idrottsanläggningar 2022:
Utredningen ska svara upp mot följande budgetuppdrag:



1. Hitta platser för fyra enkla idrottshallar varav minst en i
Västerort.

2. Utreda förutsättningarna för en ny idrottshall i Järva/Kista.
3. Ta fram förslag på pop-up idrottsytor i staden.
4. Peka ut alternativa och kreativa nya idrottsytor såsom tak,

bergrum och vatten.
5. Hitta en placering av en idrotts- och evenemangshall med

en publikkapacitet om cirka 5 000 personer.

Utredningens omfattning och frågeställningar
Nulägesanalys och inventering av möjliga ytor:

Genomförbarhet (kostnader, markägoförhållanden,
detaljplaner, markförutsättningar etcetera).
Behov utifrån strategi för idrottsanläggningar och SAMS
(samordnad grundskoleplanering i Stockholm).

Förslag på platser och ansvarsfördelning:
Reflektioner kring ansvarsfördelning för genomförande.
Uppskattad tidplan för genomförande.

Genomförande av pop-up ytor:
Genomförande av något eller några projekt under
sommaren 2022.
Kopplas till Levande kajer och Water week.

Utredningarna har skett i nära dialog med exploateringskontoret,
stadsbyggnadskontoret, fastighetskontoret samt med
stadsledningskontoret. Dialog har även skett särskilt med
utbildningsförvaltningen gällande idrottshallar, Stockholms hamnar
och Trafikkontoret gällande pop-up ytor och företrädare för
idrottsrörelsen gällande evenemangshall.
Utgångspunkt har varit Stadens strategi för idrottsanläggningar och
stadens översiktsplan.

Platser för idrott i samarbete med stadsdelsnämnder -
syfte och mål
Utredningen ska svara upp mot följande budgetuppdrag:

1. Utreda och anlägga konstgräs på befintliga grusytor på
parkmark och göra utvalda tider bokningsbara

2. Var i staden utegym kan placeras och anläggas
3. En översyn av stadens spontanidrottsytor med fokus på

flickor och kvinnor

1. Konstgräsplaner på parkmark
En inventering har gjorts och förslag på platser har tagits fram.
Förslag på lösning för genomförande, underhåll och drift samt
bokning kommer att tas fram.

2. Utegym
En analys har gjorts av tillgången på utegym. Ett riktvärde (baserat
på gång och cykelväg) ska föreslås avseende avstånd mellan
bostad och utegym.
Föreslå områden med behov av kompletterande utegym,
samarbete med stadsdelarna för att se hur utegym kan bidra



till en levande stad.

3. Spontanidrottsytor
Fokus på flickor och kvinnor. Förslag på förbättringar för att nå
flickor/kvinnor. Utegym och konstgräsplaner (mindre planer) är
särskilt utvalda för spontanidrott då de är efterfrågade av flickor
och kvinnor. Stadsdelsnämnderna har valt ut en plats per
stadsdelsnämndsområde de vill fokusera på och kommer ta fram
förslag på förbättringar för att nå fler flickor/kvinnor.

Rådet undrar av vilken anledning det har begränsats till flickor och
kvinnor och varför inte funktionsnedsatta personer har kommit med
i detta sammanhang då även dessa är underrepresenterade vad
gäller nyttjandet av dessa ytor.

Förvaltningen tar med sig frågan och återkommer till rådet.

Dragning om Strategi för simkunnighet och vattensäkerhet -
Mimmi Wingren & Ellinor Nilsson

Förvaltningen har i år fått i uppdrag att skriva en strategi för ökad
simkunnighet och säkerhet i och vid vatten.

Dialog med stadsdelsorganisationen i staden har genomförts för att
hitta en modell för att fånga upp deras kompetenser och intressen .
Stockholms simförbund har bidragit med underlag för att beskriva
sin roll och simidrottsföreningarnas verksamhet.
Samverkan har även skett med Svenska Livräddningssällskapet
kring kommunikations- och säkerhetsperspektivet.

Strategin är stadsövergripande och gäller för stadens samtliga
nämnder och bolag.
Syftet med strategin är att skapa förutsättningar för att utveckla och
stärka stadens arbete med ökad simkunnighet och personsäkerhet
kring vatten.
Strategin vägleder stadens nämnder och bolag genom riktningar
och fokusområden med det långsiktiga övergripande målet att
eliminera drunkningstillbud inom Stockholms stad.
Detta uppnås genom ökad simkunnighet och riskmedvetenhet
bland stadens invånare samt genom att skapa en trygg och säker
miljö kring Stockholms vatten.
Att se hela simkunnighets- och säkerhetsarbetet kring vatten som
ett stadsövergripande uppdrag bidrar till att stadens samlade
resurser används på ett effektivt sätt och strategin kommer efter
beslut omsättas i konkreta handlingsplaner och samverkansprojekt.

Målgrupper
Stadens insatser fokuserar främst på barn i förskole- och
skolåldern. Förebyggande vattenvana i tidig ålder och simning med
riktade insatser till de som inte uppnått simkunnighetskraven i
skolan.
Då det finns skillnader i simkunnighet utifrån socioekonomisk
status och utländsk bakgrund riktas speciella insatser mot dessa



grupper i alla åldrar. Särskilt fokus ska även läggas på personer
med funktionsnedsättning i alla åldrar.

Tre fokusområden
• Skolan som garant för barns vattenvana och simkunnighet

• Förebyggande arbete vid stadens vatten

• Informations- och kommunikationsinsatser för ökad
säkerhetsmedvetenhet i och vid vatten

Samverkan och uppföljning
Arbetet med att få fler stockholmare simkunniga och trygga kring
vatten spänner över flera sektorer och varje nämnd och bolag ska
arbeta med frågan utifrån respektive ansvarsområde.
Samverkan, såväl internt mellan stadens nämnder och bolag som
externt mellan staden och civilsamhället, är avgörande för att nå
framgång.
Det är särskilt angeläget att samverka för gemensamma insatser i
socioekonomiskt svagare områden i staden.
Berörda nämnder ska tillsammans identifiera och tydliggöra vilka
ansvarspositioner som finns gällande vattensäkerhet samt
dokumentera arbetssätt och uppföljningsarbete kopplat till detta

Fortsatt arbete
Remiss kommer gå ut stadsinternt efter nämndbeslut.
Stadsextern referensgrupp föreslås inför beslut i KF. Ska innehålla
Stockholms simförbund, Svenska livräddningssällskapet och
Stockholms parasportförbund.

§5.
Inkomna remisser
Inga remisser som berör rådet.

§6.
Ärenden till idrottsnämndens sammanträde 14 juni
Förvaltningschef Marin högland informerade om de ärenden som
idrottsnämnden ska besluta om den 14 juni.

§ 7.
Bevakningslistan
Rådet gick igenom bevakningslistan som uppdaterades med
aktuell information.

§ 8.
Övrigt
Ett studiebesök för rådet planeras till den 21 september 2022. Mer
information kommer.



Vid protokollet

Marie Norrberg


